
Referat Generalforsamling ELSA
Oslo Vår 2021

Domus Juridica Auditorium 2 / Digitalt

15. Juni 2021

Kl. 12:00 – 13:37

Deltakeroversikt:

Oda Kornelia Usken Hauge
Marie Franssen
Aleksandra Tomasiewicz
Elsa S. Malaeva
Victoria Bratli
Victoria Karishma Hossain
Linn Johanne Shi Trøen

Ole Forfang
Cerine Holmtvedt Olsen
Ying Wang
Martine Andréa Fuglestad Brodshaug
Maria Roxana (ikke stemmerett)
Sigve Innselset

Sak 1: Velkommen

Oda: Velkommen til GF! Vi har store planer, skal velge nytt styre og gå gjennom planene for året.

Forklarer hvordan GF fungere til de oppmøtte.

Oda: Vi kjører negativ votering på de innledende voteringene. Er det noen innsigelser til dette?
Ingen innsigelser.



Sak 2: Valg av ordstyrer og referent

Forslag til vedtak: Styret velger Oda Kornelia Usken Hauge om ordstyrer og Marie Franssen som
referent og tellekorps til ELSA Oslos Generalforsamling 15. juni 2021.

Alle godtar sin nominasjon.

For: 11
Mot: 0
Avholden: 0

Antall stemmer: 11

Resultat: Oda Kornelia Usken Hauge er valgt som ordstyrer, Marie Franssen er valgt som referent og tellekorps.

Sak 3: Godkjenning av innkalling og dagsorden

For: 11
Mot: 0
Avholden: 0

Antall stemmer: 11

Resultat: Innkalling og dagsorden godkjent

Sak 4: Godkjenning av referat fra høstens generalforsamling, 12. november 2020

For: 11
Mot: 0
Avholden: 0

Antall stemmer: 11

Resultat: Referat fra høstens generalforsamling er godkjent
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Sak 5: Orientering fra styremedlemmene. Gjennomgang av semesterrapporter

Alle styremedlemmer presenterer sin semesterrapport.

Sak 6: Økonomisk tilstandsrapport / Orientering om foreløpig regnskap

Aleksandra presenterer økonomisk tilstandsrapport.

Sak 7: Godkjenning av regnskapet fra 2020/2021

Aleksandra presenterer regnskapet fra 2020/2021

Godkjenning av budsjett fra 2020/2021:
For: 11
Mot: 0
Avholden: 0

Antall stemmer: 11

Resultat: Budsjett for 2020/2021 er godtatt

Sak 8: Godkjenning av budsjettforslag 2021/2022

Aleksandra presenterer budsjettforslag for 2021/2022

Aleksandra: Etter planene skal ELSA Oslo gå litt over 30 000 i minus, det er helt normalt. Neste
styret skal forhåpentligvis ha muligheten til å reise. LM skal holdes i Oslo til våren, og i Tromsø
til høsten. Har endret ting til markedsføring, den var på nesten 11 000 kr dette året, det var ikke
helt nødvendig. Endret til 5000 kr. Har også økt budsjettposten for PK, med 1500 kr, pga.
tilbakemelding fra Victoria (AA), litt for lite penger. Endret for FK, økt med 1500 kr.
Fadderstyret økt budsjettpost med 2000 kr. Har ofret vårfesten pga vårfesten i Oslo. Rekruttering
blir nok lit mindre neste semester. Vi kjøpte kaffetrakter og genser i år, opp til neste styre om de
vil det. Alle endringer er foretatt etter tilbakemelding fra styremedlem, og i samarbeid med dem.

Godkjenning av budsjettforslag 2021/2022:
For: 11
Mot: 0
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Avholden: 0

Antall stemmer: 11

Resultat: Budsjettforslag for 2021/2022 er godtatt

Sak 9: Godkjenning av ELSA Oslos reviderte budsjett for 2020/2021

Aleksandra presenterer ELSA Oslos reviderte budsjett for 2020/2021

Godkjenning av ELSA Oslos reviderte budsjett for 2020/2021:
For: 11
Mot: 0
Avholden: 0

Antall stemmer: 11

Resultat: ELSA Oslos reviderte budsjett for 2020/2021 er godtatt

Sak 10: Valg av revisor

Heidi Sønes har akseptert nominasjonen.

Valg av Heidi Sønes som revisor for ELSA Oslo 2020/2021:
For: 11
Mot: 0
Avholden: 0

Antall stemmer: 11

Resultat: Heidi Sønes valgt som revisor for ELSA Oslo 2020/2021.

Sak 11: Vedtektsendringer

Ingen innsendte vedtektsendringer
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Sak 12: Valg av styre for perioden 2021/2022

1. Valg av President for perioden 2021/2022

Kandidat: Linn Johanne Shi Trøen

Linn Johanne går gjennom motivasjonsbrevet hennes.

Spørsmålsrunde:

Marie: Hvilke erfaringer tar du med deg til presidentvervet fra vervet ditt som VP STEP?
Linn Johanne: Min kjennskap til ELSA, men også foreninger generelt. Har allerede hatt et verv,
som jeg også sa i appellen, hvor jeg har jobbet med å utvikle tilbudene, kan være en hjelp.
Samarbeide er viktig, å kunne samarbeide godt og vite hvor man skal blande seg inn og ikke skal.

Oda: Du snakker mye om målet som arbeidet som president. Har du noen tanker om hvordan
ELSA kan nå ut til flere?
Linn Johanne: Starte tidlig. Det var mange som møtte opp til infomøte, starte tidlig og rekruttere
fra det møtet. Det er da folk er engasjerte. Snakke med bekjente, få dem til å bidra, snakke om
foreningen. Synliggjøre de arrangementene som funker. Videreføre STEP.

Oda: Hva ser du for deg vil være utfordringer for det nye styrevervet?
Linn Johanne: ELSA er komplisert fra før, skal lære seg det gamle og det nye. Det er mest STEP
det skal gå på. Hvis man ikke får noen til vervet, å finne noen til å ta over. Transitions

Marie: Har du gjort deg noen tanker rundt hvordan inkludere medarbeidere?
Linn Johanne: Har aldri sittet i styre når det ikke har vært Corona, inkludere dem i alt, sånn at de
også kan være med i styremøter. I tillegg til at vi har mer sosiale ting. Sende melding hver gang vi
skal ha noe.

Oda: Takk for kandidaturet, er det noen andre som stiller?

Ingen andre kandidater melder seg.

Avstemming President

Resultat: Linn Johanne Shi Trøen er valgt inn som President for ELSA Oslo for perioden 2021/2022.
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2. Valg av Secretary General for perioden 2021/2022

Kandidat: Victoria Karishma Hossain

Victoria går gjennom motivasjonsbrevet hennes.

Spørsmålsrunde:

Marie: Du sa at å forbedre samarbeid innad i styret er veldig viktig. Hvordan tenker du dette
burde gjøres?
Victoria: Hatt mye kontakt mellom chat og zoom, har vært vanskelig å vite hva de andre holder
på med. Gode og jevnlige styremøter er veldig viktig. Må ikke sitte igjen med en følelse om at
man er alene om ting. Tenker det er viktig at vi bruke kalendere aktivt, kontroll over når
arrangementene foregår, vise at ELSA er en solid gruppe mennesker som backer hverandre.
Holde hverandre oppdatert og informert.

Marie: En stor del av vervet er jo konflikthåndtering. Hva tenker du om måten dette burde
håndteres på?
Victoria: Ha en innstilling om at man vil søke å unngå konflikt dersom det oppstår. Må ta det på
strak arm, mye rart som kan skje. Det å ha et åpent syn og høre begge partene er en viktig del av
det arbeidet. Håper man klan komme frem til en enighet og en god løsning før det

Oda: Takk for kandidaturet, er det noen andre som stiller?

Ingen andre kandidater melder seg.

Avstemming Secretary General for perioden 2021/2022

Resultat: Victoria Karishma Hossain er valgt inn som Secretary General for ELSA Oslo 2021/2022.
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3. Valg av Treasurer for perioden 2021/2022

Oda: Vi har ikke mottatt motivasjonsbrev, men det er mulig å stille nå. Er det noen som ønsker å
stille til Treasurer?

Kandidat: Ying Wang

Ying Wang: Jeg ønsker å stille. Jeg er 21 år gammel, og kommer fra Drammen. Jeg er kjent med
ELSA gjennom Linn Johanne. Siden det har jeg vært Directorsfor STEP Student Hunting. Har
vært i kontakt med arbeidsgivere i søknadsprosessen til traineeships. Synes det var veldig
interessant, spennende og lærerikt. Grunnen til at jeg velger ELSA er at det er en studntforening
hvor man får det sosiale og akademiske i samme slengen. Har fått god kjennskap til hva
foreningen er og hva den tilbyr til studentene. Jeg vil stille til verv som treasurer, fordi jeg har
erfaring som økonomiansvarlig fra andre foreninger og verv. Er kjent med prosessen. Ønsker å
fortsette det gode arbeidet som Aleksandra gjorde. At alt skal være i orden da. Jeg ønsker også å
arbeide med å synliggjøre foreningen for andre studenter og bidra til det sosiale.

Oda: Takk for kandidaturet

Marie: Jeg lurer på hvilke tiltak du tenker burde settes i gang for å synliggjøre foreningen?
Ying: Infomøte er viktig, men det jeg har lagt merke til er at mange av vennene mine har hørt om
ELSA, men har ikke hatt lysten til å bli med. Tror de føler at terskelen for å bli med er veldig høy.
Fordi ELSA fremstiller seg som en akademisk forening. Tror man må være faglig flink, de ser
ikke koblingen mellom det sosiale og akademiske. Vise at vi er en forening som ikke har veldig
høy terskel, men har det mye sosialt.

Oda: Takk for kandidaturet, er det noen andre som stiller?

Ingen andre kandidater melder seg.

Avstemming Treasurer for perioden 2021/2022

Resultat: Ying Wang er valgt inn som Treasurer for ELSA Oslo 2021/2022.

4. Valg av VP Marketing for perioden 2021/2022

Oda: Er det noen som ønsker å stille som VP Marketing?
Ingen som ønsker å stille
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5. Valg av Vice President for Academic Activities for perioden 2021/2022

Ole går gjennom motivasjonsbrevet hans.

Kandidat: Ole Forfang

Spørsmålsrunde:

Linn Johanne: Hvordan promotere foreningen?
Ole: Det jeg har merket, hvordan folk blir med i verv, er at man må snakke om ELSA i
vennegrupper, snakke med folk om det. Det er det beste måten, terskelen blir mye lavere om
man bare har lest om det på Facebook eller Instagram. Jeg har ikke noe imot å promotere
skamløst, det tror jeg kan fungere veldig bra. Tenkt å kjøpe en genser som jeg skal bruke i
gangene på fakultetet.

Oda: AA er et ganske intensivt verv i perioder. Hvordan ser du utfordringen med å kombinere
flere verv og vanskelig studie?
Ole: Den andre foreningen min har bare aktiviteter på vinteren. Jeg tror det er bare det at jeg
interesserer meg genuint, har lyst til å gjøre det. Alt er mulig å få til. Ser ikke på det som et
problem.

Marie: Hvilken forening er det du har startet?
Ole: Juridisk skiforening. Kan kjøre en kobling mellom juridisk skiforening i ELSA.

Oda: Takk for kandidaturet, er det noen andre som stiller?

Ingen andre kandidater melder seg.

Avstemming Vice President for Academic Activities

Resultat: Ole Forfang er valgt inn som Vice President for Academic Activities for ELSA Oslo 2021/2022.
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6. Valg av Vice President for Seminars & Conferences for perioden 2021/2022

Kandidat: Cerine Holmtvet Olsen
Cerine går gjennom motivasjonsbrevet hennes.

Spørsmålsrunde:

Marie: Hvilke erfaringer du tar med deg til styreverevervet?
Cerine: Arbeidet tett opp mot Victoria ved FK, fikk godt innblikk i det med arrangering og
organisering, planlegging av markedsføring og videre sponsorkontakt der jeg var involvert i
samtaler med Ræder og Hjort. Hovedsakelig en ny interesse for verv.

Oda: Takk for kandidaturet, er det noen andre som stiller?

Ingen andre kandidater melder seg.

Avstemming Vice President for Seminars & Conferences:

Resultat: Cerine Holmtvet Olsen er valgt inn som Vice President for Seminars & Conferences for ELSA Oslo
2021/2022.

7. Valg av Vice President for Student Trainee Exchange Programme for perioden
2021/2022

Oda: Er det noen som ønsker å stille som VP STEP?
Ingen som ønsker å stille

8. Valg av Vice President for Social Activities: ingen kandidater

Oda: Veldig spennende oppgaver, jobber tett opp mot fakultetet. Dersom noen ønsker å stille,
kan de gjøre det nå.

Ingen som ønsker å stille
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Sak 13: Eventuelt

Oda: Er det noen avsluttende spørsmål? Nei? Da avslutter jeg Generalforsamlingen.

GF avsluttet kl 13:37.
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